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Indkomne forslag og budget 
- til ordinært afdelingsmøde i  
Afdeling 1 den 6. september 2021 

27. august 2021 

 

Hermed sendes materiale til afdelingsmødet. 

Forslag 1 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 
 
Levering af kabel-tv via coax stik 
Afdelingsmødet giver bemyndigelse til at afdelingsbestyrelsen kan lave ny aftale med 
Yousee eller en ny leverandør af kabel-tv, via coax stik i stue.  

Aftalen er et fortsat supplement til fibernet.  

Forslag 2 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 
 
Køleskab udgår 
Køleskabe udgår i Fyensgade 27A- 41F ved fraflytning. De eksisterende køleskabe 
vedligeholdes og fornyes for nuværende beboere. 

Forslag 3 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 
 
Elevatorløsning i afdelingen 
Afdelingsmødet giver bemyndigelse til afdelingsbestyrelsen, kan arbejde med mulige 
elevatorløsninger i afdelingen.  

Forslag 4 
Forslagsstiller: Christina Poulsen 
 
Kat i afdelingen 
Om vi kan få lov til at holde max én inde kat i beboerforeningen, hvor katten samtidigt 
skal godkendes af Vivabolig? 
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Forslag 5 
Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 
 
Rettelse til Husorden 
Hvis forslaget om kat i afdelingen, bliver vedtaget, foreslår afdelingsbestyrelsen 
følgende rettelse til Husordenen. 

Ændres til: 

Beboerne har besluttet, at man ikke må have hund, ligesom det ikke er tilladt at holde 
slanger eller giftige krybdyr. 

 
Beboerne har besluttet, at det er tilladt at have 1 kat pr. lejemål. 

 
Katten skal være korrekt registrerede hos Vivabolig, når du underskriver din 
lejekontrakt eller ved anskaffelse af husdyret. 

 
Husdyr må ikke være til gene for andre beboere, i forhold til andre beboere, og skal 
altid føres i snor/bånd på fællesområder. 

 
Katte skal bære halsbånd med ejers navn, adresse og telefonnummer, og skal være 
chippet eller øretatoveret. 
 
Forslag 6 
Forslagsstiller: Lone Ravn 
 
Cykelskure på fællesarealerne 
Det foreslås, at der etableres cykelskure på fællesarealerne, da det er vanskeligt at 
benytte cykelkældrene. 

Forslag 7 
Forslagsstiller: Lone Ravn 
 
Grønne arealer i afdelingen forskønnes 
Det foreslås, at de grønne arealer i afdelingen forskønnes, og at der etableres bedre 
mulighed for ophold og samvær ved at opstille flere borde og bænke. 
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